
 

 

Protokoll möte i AK 2024-03-27 

Närvarande: Ragnar Tauson, Anne-Helene Tauson, Malin Edwardsson-Blom, 

Camilla Gääw 

Ej närvarande: Herbert Sundell  

 

 

§ 1 Camilla öppnade mötet 

§ 2 av Dagordningen godkändes 

§ 3 Camilla blev vald till sekreterare  

§ 4 Ragnar blev vald till justerare 

§ 5 Camilla presenterade de avelspriser, bruksavel och bruksuppfödare som 

inkommit. Det var väldigt få priser i år, vädret kan ha påverkat då antalet 

starter minskat. AK behandlar dessa ansökningar och skickar dem vidare för 

utskrift.  

§ 6 Vi diskuterade den Nordiska avelskonferensen som äger rum i augusti -24 i 

Finland. Frågan skickas vidare till BCS om antalet som kan åka och vi i AK 

funderar på vem/vilka som har möjlighet att delta. AK ska stå för en del av 

innehållet under konferensen. Några förslag kom upp är hälsa, 

bruksegenskaper, fertilitet. 

§ 7 Tidningen, det kommer en längre artikel från SKK uppfödarkonferans i nästa 

nummer som Anne-Helene och Ragnar var på i februari. 

§ 8 Verksamhetsberättelsen till bf -24 är inskickad. 

§ 9 Övriga frågor:  AK har fått förfrågan om en ny medlem (Stig Bertilsson) som 

är varmt välkommen. Vi säger tack till Herbert som tackar för sig, vi kommer 

sakna dig för allt du har tillfört till AK´s arbete. Vi pratade om vårt nästa arbete i 

AK och vi kommer lyfta RAS i en serie artiklar i tidningen. RAS är vårt viktigaste 

dokument för en hållbar avel och vi anser att den kommer i skymundan i 

avelsarbetet. Vi har i RAS mål och strategier för att nå målen och dessa 

kommer vi lyfta fram i förhoppningen om att alla tar ansvar för att bibehålla 



 

 

beaglens fina egenskaper som jakt och familjehund. Vi kommer också kontakta 

respektive kommitté för att uppdatera ”sin” del i RAS.  AK sammanställer detta 

och skickar det vidare till SKK för en uppdatering under 2024 (bör uppdateras 

var 5:e år).    

§ 10 Nästa möte planeras innan sommaren.  

§ 11 Mötet avslutas 

 

2024-04-01 Camilla Gääw     

  

  

 


